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Zpráva o činnosti Svazu závodníků veteránů pro podzimní členskou 

schůzi dne 3. listopadu 2012 

 

Vážení přátelé, milí hosté, dámy a pánové, 

 

dovolte, abych tímto zahájil naši podzimní členskou schůzi 2012. Jménem výboru 

vás všechny vítám, vítám vás ze všech koutů Čech a Moravy, odkud jste se dostavili 

k našemu podzimnímu srazu. Zvláště pak vítám prezidenta Autoklubu České 

republiky Dr. Romana Ječmínka. Dále dovolte, abych mezi námi přivítal přátele 

našich soutěžáků a spolubojovníků ze šestidenních soutěží minulých let z NSR 

města Schopau. 

Nyní přichází okamžik, který patří na každém našem setkání k nejbolestnějším. 

Nelítostný osud z našeho středu vyrval v posledních měsících další 

nezapomenutelné kamarády. Mnohé z nich jsme vyprovodili na jejich poslední cestě, 

o skonu některých jsme se bohužel dověděli až po pohřbu. Naše řady opustili: 

 

NOVÁK Josef,        nar. 1916 

KINCLOVÁ Ema,    nar. 1930 

PUDIL Jaroslav,      nar. 1931 

BAXANT Vlastimil,  nar. 1931 

GÖRNER Jaroslav, nar. 1937 

ČERNÝ Václav,       nar. 1938 

 

Povstaňte, prosím, a minutou ticha uctěme jejich památku – děkuji vám. 

Za čtyřletého volebního období stávajícího výboru našeho klubu jsme se navždy 

rozloučili s našimi věrnými členy, státním reprezentanty, kterým jsme slíbili, že na ně 

nikdy nezapomeneme, proto je mojí povinností jejich jména připomenout. 

EMANUEL MARHA 

JAROSLAV BOBEK 

Ing. JIŘÍ ROSICKÝ 

RICHARD JANÍČEK 

JAROSLAV KMOCH 

JOSEF KŘÍŽEK 
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MILOSLAV ŠPINKA 

ALOIS ROUČKA 

JIŘÍ ŠTANCL 

JOSEF CHÁRA 

ADOLF GORUS 

FRANTIŠEK NOVÁK 

JIŘÍ PEROUTKA 

JAROSLAV JUHAN 

JIŘÍ VYSKOČIL 

BOHUSLAV ROUČKA 

    

 Přes značný počet úmrtnosti našich dříve narozených členů se daří výboru 

udržet členskou základnu na počtu 550 řádně platících členů. Naše setkání na jaře a 

na podzim jsou hlavně společenskou událostí, na kterých si členové zavzpomínají na 

období, kdy spolu závodili. Při těchto setkáních jsou mezilidské vztahy na přátelské 

úrovni. Přáním všech je, aby sport byl prostředníkem s naší veřejností doma i 

v zahraničí. 

 Po čtyřleté období jsem se pravidelně vracel několika slovy k našemu 

zpravodaji Veterán. Tuto tradici neporuším ani tentokrát. Jsem rád, že se nám, 

společně s redakční radou, podařilo zajistit pravidelné vydávání čtyř čísel v roce a 

stále říkám, že Veterán je často jediným pojítkem mezi našimi členy. Zpravodaj 

Veterán dosáhl v letošním roce už na své sté číslo. Myslím, že to nenapadlo jeho 

zakladatele ani ve snu a já jsem rád, že se nám podařilo držet odkaz při jeho 

založení. Věřím také, že i do budoucna tomu tak bude. Jeho obsah zajímavostí 

příběhů i jeho provedením si to jistě zaslouží, i když jsem si vědom toho, jak těžké je 

shánění podkladů pro vydání každého čísla. Musím především poděkovat celé 

redakční radě a zvláště pak Ing. Jiřímu Wohlmutovi za obsah každého čísla 

v souladu s naším veteránským posláním. Děkuji také všem členům výboru, kteří 

zajišťují pro všechna čísla placenou reklamu. Jistě pochopíte, že v současné době to 

často není jednoduché. 

 Ve své jedenáctileté funkci předsedy výboru svazu závodníků veteránů při 

Autoklubu České republiky jsem měl plnou podporu nejen od pana prezidenta, ale 

také od všech zaměstnanců sekretariátu, a to především od Karla Nauše a Alenky 
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Burianové, která nám vždy ochotně připravovala, dvakrát v roce, pozvánky na 

kulturní úrovni. Pak také sympatie a pochopení pro naši činnost celého prezidia 

Autoklubu České republiky nám umožňuje věnovat upomínkovou pozornost členům, 

kteří jsou jubilanti. Osobně vám chci poděkovat za soudružnost po celou dobu mého 

působení ve funkci předsedy našeho klubu, zejména pak za velkou účast na našich 

setkáních dvakrát v roce.  Tato pravidelná velká účast byla hnacím motorem pro 

výbor klubu. Ne vše se mi podařilo splnit v naší činnosti, ale budu inspirovat nový 

výbor, zda by se podařil tisk v omezeném počtu našeho zpravodaje v jednom cizím 

jazyku (anglicky nebo německy). Věřte mi, že by to většina zahraničních účastníků 

veteránských akcí s obdivem přijala. Vždyť jediný Autoklub České republiky má 

v Evropě pod svými křídly živých 550 členů veteránů závodníků, bývalých mistrů 

světa a Evropy. 

 Vzhledem k tomu, že naše dnešní schůze bude časově náročnější, budu 

končit se svojí zprávou a přeji vám příjemný pobyt na půdě našeho Autoklubu ČR. 

 

Miroslav Čada 

předseda SZV 

v Praze 3. listopadu 2012 

 

 

 


